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0981學期學期  課程基本資料課程基本資料

系所系所  / 年級年級 外文系進修學士班  3年級 課號課號  / 班別班別 48B00048 / A

學分數學分數 2學分 選選  / 必修必修 選修

科目中文名稱科目中文名稱 英語教學評量 科目英文名稱科目英文名稱 Language Testing in Practice

主要授課老師主要授課老師 張旭琪 開課期間開課期間 一學年之上學期

人數上限人數上限 60 人 已選人數已選人數 55人

起始週起始週  / 結束週結束週  / 上課地點上課地點  / 上課時間上課時間

第1週 / 第18週 / M407 / 星期5第10節 
第1週 / 第18週 / M407 / 星期5第11節 

請各位同學遵守智慧財產權觀念；請勿非法影印。

教學綱要教學綱要

一、教學目一、教學目
標標 (Objective)

This course aims to provide an introduction of authentic testing and evaluation in teaching English as
a foreign language to English majors who are taking the ELT certificate program at Providence
University. The students will develop knowledge and tools to evaluate test usefulness and learn to
design authentic classroom-based assessment for English language learners

二、先修科目二、先修科目 (Pre
Course) None

三、教材內三、教材內
容容 (Outline)

(1) how to design authentic classroom-based assessment for English language learners, integrating
standards and instruction, (2) how to develop rubrics for performance and/or portfolio assessment of
various English language skills and content areas, (3) test usefulness in terms of reliability, validity,
authenticity, interactiveness, impact, and practicality and (4) some basic statistics used in
developing test items and describing and interpreting test results

四、教學方四、教學方
式式 (Teaching
Method)

Lecture Discussion Presentatio

五、參考書五、參考書
目目 (Reference)

O’Malley, J. Michael and Lorraine Valdez Pierce. 1996. Authentic Assessment for English Language
Learners: Practical Approaches for Teachers. New York: Longman

六、教學進六、教學進
度度 (Syllabi)

2009/9/18 Introduction 張旭琪

2009/9/25 Unit 1 張旭琪

2009/10/2 Unit 1 張旭琪

2009/10/9 Unit 2 張旭琪

2009/10/16 Unit 2 張旭琪

2009/10/23 Unit 3 張旭琪

2009/10/30 Unit 3 張旭琪

2009/11/6 Review 張旭琪

C:query.asp
http://webap.asia.edu.tw/courseinfo/
http://www.asia.edu.tw


度度 (Syllabi) 2009/11/13 Midterm 張旭琪

2009/11/20 Unit 4 張旭琪

2009/11/27 Unit 4 張旭琪

2009/12/4 Unit 5 張旭琪

2009/12/11 Unit 5 張旭琪

2009/12/18 Unit 6 張旭琪

2009/12/25 Unit 6 張旭琪

2010/1/8 Review 張旭琪

2010/1/15 Final 張旭琪

七、評量方七、評量方
式式 (Evaluation) Attendance Participation Midterm Final

八、講義位八、講義位
址址 (http://)

九、教育目標九、教育目標
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